
07.03.2017

Zītare – Labdien vēlreiz! Jūsu atbilde

Labdien vēlreiz! Jūsu atbilde iz manu 26.janvārī iesniegto jautājumu ir ģeniāla… Lūgums
ziņot par atkārtotajā apsekošanā secināto, salīdzinājumā ar iepriekš konstatēto (iela šādā
stāvoklī ir vismaz pāris mēnešus). Otrkārt, gaidām arī atbildi uz otro jautājuma daļu – par
cerību kādreiz redzēt minētās ielas asfaltētas. Kā vairāku gadu laikā pierādījies, esošais
segums nav ilgtspējīgs risinājums. Jau iepriekš pateicos.


